
Изјава:  ХДЗ  одлаже  увођење
закона о јавном РТВ систему
Скидање Закона о јавном РТВ систему са дневног реда данашње
сједнице Дома народа БиХ даље је одлагање усвајања овог важног
закона и ствара додатне препреке у реформском процесу у Босни
и Херцеговини на њеном путу ка Европи», рекао је данас виши
замјеник високог представника Мартин Нај коментаришући одлуку
Дома народа БиХ да овај Закон не уврсти у расправу док одлука
Уставног  суда  БиХ  не  буде  званично  објављена  у  Службеном
гласнику. Захтјев за скидањем овог закона са дневног реда
потекао је од ХДЗ-а.

«Пресуда Уставног суда БиХ јасно каже да овај Закон ни на који
начин не угрожава права и интересе Хрвата у БиХ», рекао је
амбасадор Нај.

«Ово је одлагање које нема другу сврху осим одлагања закона
који представља услов Студије изводљивости”, додао је Нај.
“Могућности да се разговара или дају измјене и допуне Закона о
јавном  РТВ  систему  су  исцрпљене.  Позивам  ХДЗ  да  прихвати
валидност  одлуке  Уставног  суда  БиХ,  врати  овај  закон  на
сједницу  Дома  народа  БиХ  и  одмах  омогући  гласање  о  овом
закону», рекао је амбасадор Нај данас.

Закон о јавном РТВ систему је оквирни закон који ће утврдити
темељне принципе закона о јавним РТВ сервисима на ентитетском
и  државном  нивоу,  што  укључује  број  канала,  програмске
принципе, управљање и финансије.
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